
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 30. oktober 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 25
Vil ministeren under henvisning til artiklen ”Baggårdsjura bag hemmelig-
stempling” bragt den 16. oktober 2015 på www.forskeren.dk redegøre for,
hvorvidt ministeren er enig i, at det kan udledes af den redigerede udgave af
Deloitte-rapporten, at flertallet af universitets-uddannelser og især humaniora
er underfinansierede, og vil ministeren i givet fald offentliggøre en nærmere
oversigt over graden af de enkelte fagområders (under-) finansiering?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Mark@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand

1/1

Uddannelses- og Forskningsudvalget 2015-16
UFU Alm.del  Spørgsmål 25
Offentligt


